

[Bil. 244 Okt. 2024: UMPSA rintis kerjasama antarabangsa baharu dengan Mohamed Bin Zayed University for Humanities \(MBZUH\)](#)



**CRE**

Tekno



---

## International

### UMPSA rintis kerjasama antarabangsa baharu dengan Mohamed Bin Zayed (MBZUH)

10 October 2024

ABU DHABI, 3 Oktober 2024 - Naib Canselor Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan AbdulAzlan Yuserrie Zainuddin telah menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) antara Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan AbdulAzlan (UMPSA) dengan disaksikan oleh Kebawah Duli Paduka Mulia Hassanal Ibrahim Alam Shah Ibni Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah Canselor UMPSA.

---



---

## [MoU/MoA](#)

### [UMPSA dan MIDA memperkukuh kerjasama dalam sektor pembuatan, kejuruteraan](#)

18 October 2024

KUALA LUMPUR, 16 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah berkerjasama dengan rakan industri menerusi pemeteraian memorandum persefahaman dengan Malaysian Investment Development Authority (MIDA) yang turut melibatkan Malaysian Technology Innovation Centre (MTIC) dengan 15 rakan industri hari ini.

Kerjasama ini menyokong strategi UMPSA untuk memperkukuh hubungan universiti-industri dalam penyelidikan dan pembangunan modal insan.

---



---

## General

### Majlis Sambutan Maulidur Rasul Peringkat UMPSA meriah dan penuh warna-w

10 October 2024

PEKAN, 9 Oktober 2024 - Majlis Sambutan Maulidur Rasul Peringkat Universiti Malaysia F disambut penuh meriah dengan perarakan berwarna-warni bertemakan 'Al-Falah Pemacu

Majlis bermula dengan perarakan warga universiti dari Perpustakaan ke Masjid UMPSA universiti melibatkan 28 kontinjen daripada setiap Pusat Tanggungjawab yang berse menggambarkan perasaan kasih dan cinta terhadap Nabi Muhammad SAW.

---





---

## General

### [UMPSA jalin kerjasama dengan SMK Kuala Krau buka peluang kepada pelajar](#)

15 October 2024

KUALA KRAU, 11 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) berkolaborasi dengan Sekolah Menengah Kebangsaan Kuala Krau, Temerloh dalam usaha memberi peluang melanjutkan pengajian ke peringkat tinggi, pembelajaran STEM, inovasi dan pembangunan kompetensi guru dan anggota kumpulan pelaksana (AKP).

UMPSA komited dalam membantu masyarakat dan menyebarkan kepakaran serta ilmu pengetahuan di universiti ini.

---



---

## General

### Kembara TVET UMPSA@Kuala Krau sebarluaskan Pendidikan Inklusif

15 October 2024

KUALA KRAU, 11 Oktober 2024 - Program Kembara TVET [UMPSA@Kuala Krau](#) mempromosikan kelebihan pendidikan TVET, malah juga untuk mendekatkan masyarakat kepada peluang yang ditawarkan melalui bidang ini.

Program sehari itu berjaya membawa mesej pendidikan melalui inisiatif 'Profesor Turun' di mana pakar akademik UMPSA berkongsi pengetahuan dan kepakaran mereka.

---



---

## General

### UMPSA sambut Bulan Integriti dan lancar buku Strategi Pambanterasan Rasuah

23 October 2024

GAMBANG, 22 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) dan melancarkan buku Strategi Pambanterasan Rasuah Organisasi (OACS) peringkat uni

Sambutan Hari Integriti yang disambut secara tahunan itu adalah bertujuan untuk me  
penjawat awam dan masyarakat umum tentang kepentingan mengamalkan nilai-nilai murr

---



---

## General

### UMPSA Iantik 4 orang wakil industri sebagai Profesor Adjung

22 October 2024

KUALA LUMPUR, 16 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPA) Adjung dalam kalangan wakil industri di Majlis Pertukaran Memorandum Persefahaman Pembangunan Pelaburan Malaysia (MIDA), Rangkaian Universiti-universiti Teknikal M berlangsung di Dewan Perdana, MIDA Sentral baru-baru ini.

---





---

## General

### UMPSA kekal universiti teknikal nombor satu terbaik negara

10 October 2024

PEKAN, 10 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) kekal apabila berada di tangga teratas di kedudukan nombor satu terbaik dalam kalangan Rangkaian Universiti Teknikal Malaysia (MTUN) untuk tiga tahun berturut-turut.

---



---

## General

### UMPSA dan YASA lancar Akademi Menara Gading 2.0

3 October 2024

GAMBANG, 2 Oktober 2024 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) b  
Al-Sultan Abdullah (YASA) hari ini telah melancarkan program Akademik Menara Gading  
Kampus Gambang.

---



---

## General

### Malam Gema Insan buka tirai Expokonvo UMPSA

15 October 2024

PAYA BESAR, 12 Oktober 2024 - Lebih 3,000 warga Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah Pahang membanjiri Dewan Kompleks Sukan UMPSA Kampus Gambang bagi menyaksikan Malam Gema Insan Langit Aman yang diadakan bersempena Expokonvokenyen UMPSA 2024.

Malam Gema Insan mengangkat tema keamanan dengan menyampaikan mesej keselamatan melalui penampilan artis Dato' Awie, Naim Daniel, Faizal Tahir dan Fynn Jamal yang mendampingi penyanyi undangan hadir.

---



---

## General

### UMPSA dan media pupuk gaya hidup sihat dalam Santai Boling

24 October 2024

KUANTAN, 22 Oktober 2024 - Seramai 80 pengamal media, agensi media tempatan dan Program Mesra Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Bersama Media y Kuantan Plaza.

---





---

## General

### Hari Bertemu Pelanggan UMPSA memperkukuh hubungan di antara jabatan de

22 October 2024

PEKAN, 16 Oktober 2024 - Seramai 400 orang pengunjung hadir bagi memeriahkan anjuran Jabatan Pendaftar, Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA Perkhidmatan' di UMPSA Pekan.

Program yang bertujuan memperkukuhkan hubungan di antara jabatan dengan pelanggan. Ketua Pegawai Operasi UMPSA, Dato' Saiful Bahri Ahmad Bakarim.

---



---

## Research

ChM. Dr. Wan Norfazilah bangunkan LabQuest bagi meningkatkan pemahaman kualiti makmal

15 October 2024

PEKAN, 14 Oktober 2024 – Pensyarah Fakulti Sains dan Teknologi Industri (FSTI), UAB, Wan Abdullah (UMPSA), ChM. Dr. Wan Norfazilah Wan Ismail, 36 telah membangunkan *LabQuest* bagi mengatasi kesukaran pelajar untuk memahami konsep pengurusan kualiti makmal dalam pembelajaran teori,

*LabQuest* direka khusus bagi meningkatkan pemahaman pelajar terhadap pengurusan makmal mengikut ISO 9001:2015 dan ISO/IEC 17025:2017.

---



---

## Academic

### UMPSA bantu pendidik awal kanak-kanak kuasai bahasa Inggeris

18 October 2024

GAMBANG, 28 September 2024 - Seramai 47 orang pendidik daripada pelbagai taska dan tadika di Gampang Besar, Temerloh menyertai program Little Learners, Big Future: Practical Instructional Approach (LLBB) untuk Little Learners anjuran Pusat Bahasa Moden (PBM), Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdulaziz (UMPA) di Gampang baru-baru ini.

---



---

## General

### UMPSA laksanakan pemberian opsyen SSPA

22 October 2024

PEKAN, 21 Oktober 2024 – Bahagian Pengurusan Sumber Manusia (BPSM), Jabatan Perkhidmatan Awam (UMPSA) telah melaksanakan sesi serahan borang opsyen Sistem S kepada seluruh warga kerjanya.

Sesi ini telah melibatkan seramai 1,576 orang staf berstatus tetap percubaan, tetap dan te

---





---

## Community

[18 sukarelawan UMPSA sertai Misi kemanusiaan Kashmir baik pulih ja penduduk](#)

22 October 2024

KASHMIR, INDIA, 7 Oktober 2024 – Seramai 18 orang sukarelawan yang terdiri daripada Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) meneruskan komitmen dalam memberi impak positif menerusi Program Kembara Mobiliti Antarabangsa di Kashmir, India.

Program ini tidak hanya memberi peluang kepada peserta untuk meluaskan pengetahuan, dapat membina hubungan erat dengan komuniti setempat.

---



---

## General

### UMPSA santuni pelajar inklusif di SMK Kuala Krau sempena Kembara TVET

15 October 2024

KUALA KRAU, 11 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPA) telah mengadakan Kembara TVET ke Sekolah Menengah Kebangsaan Kuala Krau bersempena dengan Kembara TVET UMPASA.

Pengarah Unit Orang Kurang Upaya UMPASA(OKUMPSA), Dr. Munira Abd Razak memperkenalkan kemudahan inklusif yang disediakan di UMPASA kepada 30 orang pelajar inklusif.

---



---

## Academic

[Program Mobiliti Engineering Exchange CHEST X Mechapro di Universitas Islam  
ilmu dan inovasi tenaga boleh diperbaharui](#)

18 October 2024

YOGYAKARTA, 27 September 2024 – Seramai 20 orang pelajar daripada Fakulti Tekno (FTKKP) dan Fakulti Teknologi Kejuruteraan Mekanikal dan Automotif (FTKMA), Un Abdullah (UMPSA) menyertai program mobiliti *Engineering Exchange* CHEST X Mechapro baru-baru ini.

---



---

## General

### Sambutan Maulidur Rasul dan Kembara TVET UMPSA santuni komuniti Kuala

15 October 2024

KUALA KRAU, 11 Oktober 2024 - Masjid An-Nur Kuala Krau, Temerloh bergema dengan suara bergema besar Nabi Muhammad SAW sempena Sambutan Maulidul Rasul baru-baru ini.

Program anjuran Masjid An-Nur dengan kerjasama Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah merupakan sebahagian daripada program Kembara TVET [UMPSA@Kuala](#) Krau yang diadakan bagi menyantuni komuniti di situ.

---





---

## International

### UMPSA sertai Program Mobiliti Staf Antarabangsa 2024 Indonesia bagi m antarabangsa

16 October 2024

SURABAYA, 11 Oktober 2024 – Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) agenda pengantarabangsaan dengan penyertaan dua peserta bukan akademik bagi Antarabangsa 2024 yang dianjurkan oleh Institut Teknologi Sepuluh Nopember (ITS), Surab

Program itu juga turut menghimpunkan para peserta dari beberapa negara termasuk Rus Thailand, dan Malaysia, dengan penyertaan seramai 29 staf antarabangsa.

---



---

## [Academic](#)

### [UMPSA dan NIT Yonago College memperkukuh hubungan melalui program Edu-Tourism Summer Program 2024](#)

8 October 2024

KUALA LUMPUR, 10 September 2024 – Seramai 11 orang pelajar yang diiringi Profesor Madya Dr. Mohd Azmir Mohd Azhari, NIT, Yonago College, Jepun menyertai *Edu-Tourism Summer Program* Antarabangsa (PuHA), UMPSA pada 4 hingga 10 September 2024.

Menurut Pengarah PuHA, Profesor Madya Dr. Mohd Azmir Mohd Azhari, jadual program menawarkan pengalaman menyeluruh kepada peserta.

---



---

## General

### UMPSA beri latihan Asas Reka Bentuk Digital kepada pelajar SMK Kuala Krau

15 October 2024

KUALA KRAU, 11 Oktober 2024 -Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) Digital kepada para pelajar Sekolah Menengah Kebangsaan Kuala Krau bersempena dengan pembukaan SMK Kuala Krau baru-baru ini.

Latihan Asas Reka Bentuk Digital itu disampaikan oleh Pereka, Pusat Sumber Pengajaran dan Penyelidikan, Nur Irsyadiah Salimi kepada 30 orang pelajar.

---



---

## Student

15 pelajar UMPSA teroka budaya, teknologi dan kehidupan komuniti Islam di J

22 October 2024

ASAKUSA, JEPUN, 7 Oktober 2024 - Seramai 15 orang pelajar Universiti Malaysia Pahang menyertai pelbagai aktiviti menarik di Jepun melalui program mobiliti antarabangsa [Elec](#) Oktober 2024 baru-baru ini.

Program itu bertujuan untuk memperluaskan pendedahan pelajar terhadap budaya, teknologi negara tersebut.

---



اؤنؤرسؤتى ملؤمىدا فهؤق السلطان عبد الله  
UNIVERSITI MALAYSIA PAHANG  
AL-SULTAN ABDULLAH

# SETTINGGI-TINGGI TAHNIAH

**YBhg. Dato' Seri Abdul Razak bin Jaafar**  
Pengerusi, Lembaga Pengarah Universiti

atas pelantikan sebagai  
**Pengerusi Bebas Bukan Eksekutif**  
**Pharmaniaga Berhad**

berkuat kuasa 1 Oktober 2024

daripada  
Ahli-ahli Lembaga Pengarah,  
Naib Canselor serta Seluruh Warga  
Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah



TEKNOLOGI  
UNTUK  
MASYARAKAT







---

[Experts](#)

[Transformasi TVET sebagai Ekosistem Pelancongan Pendidikan Global](#)

9 October 2024

Pendidikan dan Latihan Teknikal dan Vokasional (TVET) menggambarkan proses pendidikan yang berorientasi pada pekerjaan dan menekankan amalan industri dalam pelbagai bidang berkaitan. TVET nasional khususnya di Pendidikan Pengajian Tinggi.

---



---

## Experts

### Kampus UMPSA kembali meriah dengan permulaan semester baharu

11 October 2024

Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) yang terletak di negeri Pahang, Pekan dan Gambang. Suasana kampus yang nyaman dilengkapi dengan pelbagai Teknologi Terunggul ini pilihan utama mahasiswa mahasiswi menyambung pengajian semester, UMPSA kini kembali meriah dengan aktiviti semester baharu yang bermula di semester baharu sesi 2024/2025.

---



---

## [Experts](#)

### [UMPSA unggul penyelidikan perluas TVET Termaju](#)

9 October 2024

Pekan, 9 Oktober 2024 - Universiti Malaysia Pahang Al-Sultan Abdullah (UMPSA) yang diiktiraf di persada antarabangsa dengan memperkayakan penyelidikan dalam pembanguan memperkasakan Pendidikan dan Latihan Teknikal dan Vokasional (TVET) Termaju atau di

---



---

## Experts

### Pengalaman menarik pelajar antarabangsa UMPSA ketika Sambutan Bulan Ke

22 October 2024

Tanggal 31 Ogos setiap tahun sambutan Merdeka di Malaysia diadakan sebagai acara kemerdekaan negara daripada penjajahan British pada tahun 1957. Menjelang sambutan dipenuhi dengan Jalur Gemilang yang kelihatan berkibaran di merata-rata tempat. Pelbagai peringkat dalam usaha terus memperingati dan menghargai pengorbanan to perkembangan negara ini.

---





---

## Experts

### Pernyataan Awam dan Kesannya kepada Organisasi

23 October 2024

Perkataan 'Integriti' berkembang daripada perkataan Latin iaitu 'Integer' yang bermaksud adalah wajar untuk kita mentakrifkan bahawa integriti ini meliputi segala aspek bagi perbuatan, perkataan dan juga penulisan.

---



---

[Experts](#)

[Adakah Saya Berintegriti?](#)

10 October 2024

Integriti merupakan suatu nilai yang sangat penting dalam kehidupan kita. Adakah kita b  
tindakan kita? Mari kita menelusuri bersama-sama nilai tersebut.

Apakah yang dimaksudkan dengan integriti dan ciri-ciri integriti?

[More Create Newsletter](#)

**PENAUNG**

Profesor Dato' Ts. Dr. Yuserrie Zainuddin

**KETUA EDITOR**

Mimi Rabita Abdul Wahit

**EDITOR**

Safriza Haji Baharuddin

**WARTAWAN/PENULIS**

Naqiah Puaad  
Nor Salwana Mohammad Idris  
Nur Hartini Mohd Hatta  
Hafizatulazlin Abdul Aziz

**PENTADBIR WEB**

Mohd Suhaimi Hassan

**PEREKA GRAFIK**

Noor Azhar Abd Rasid

**JURUFOTO**

Khairu Aidilnishah Rizan Jalil  
Zaffaruddin Hamzah

Sidang Editorial b  
terhadap tulisan yan  
tidak mengubah isi  
semestinya menggo  
pendapat dan sikap b  
tidak boleh diterbitk  
Ketua Editor. Segala  
ada disiarkan atau  
Sumbangan karya be  
Pusat Komunikasi Ko

**EDITOR**

Pusat Komunikasi Ko  
Jabatan Canseleri  
Universiti Malaysia Pa  
Al-Sultan Abdullah  
26600 Pekan, Kuantan  
Tel : 09-431 5000  
E-mel : pro@umpsa.



UMPSAMalaysia  
www.umpsa.edu.my

TEKNOLOGI  
UNTUK  
MASYARAKAT



- 24 views

[View PDF](#)